



Dear Friends!

We invite you to a concert-choral recital of sacred music by the parish choir of the Church of All Russian Saints at 744 El Camino Real, Burlingame, on Sunday, March 16, at 1 PM.

Our program will feature works that will be sung at our services during Great Lent and Passion Week.

Admission is free; seating will be limited, on a first-come basis.

We will be most grateful for a free will offering which will be earmarked to support the Liturgical Supplies component of our parish Stewardship program. Our goal is to collect \$1,200, which we hope can be accomplished by a suggested donation of \$20 per person.

Selections from the Liturgy of St. Basil the Great, Canon of St. Andrew of Crete, Laudation of the Mother of God, Liturgy of Presanctified Gifts, Vigil of Palm Sunday, and Passion Week, composed by Chesnokov, Danilin, L'vov, L'vovsky, Riabchenko, Rimsky-Korsakov, Shorin and Trubachev will be presented.

Дорогие друзья!

Приглашаем Вас на концерт духовной музыки приходского хора церкви Всех Святых в Земли Российской Просиявших, 744 El Camino Real, Бурлингем, в воскресенье, 16-го марта, в час дня.

Наша программа состоит из песнопений которые прозвучат на Богослужениях во время Великого Поста и Страстной Седмицы.

Вход бесплатный; количество мест ограниченное.

Будем признательны за посильные пожертвования, которые будут направлены на попечительство Литургических Поставок. Мы надеемся собрать \$1200, что возможно пожертвованием \$20 с человека.

Прозвучат песнопения из Литургии Св. Василия Великого, Канона Св. Андрея Критского, Похвала Пресвятой Богородицы, Литургии Преждеосвященных Даров, Всенощной Вербного Воскресения и Страстной Недели написаны Чесноковым, Данилиным, Львовым, Львовским, Рябченко, Римский-Корсаковым, Шориним и Трубачевым.

Милости просим!

